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Onderwerp : Uw vragen ex. art. 39 RvO inzake: kunstgras The Dukes 

 

Geachte heer Van Doremalen, 

 

In uw brief van 17 januari 2013 stelt u raadsvragen ex artikel 39 Reglement van Orde over kunstgras 

The Dukes. 

 

 

In uw brief legt u een aantal argumenten ter overweging voor aan het college. Vervolgens stelt u de 

volgende vragen:  

 

 

Vraag 1: Heeft u bovenstaande argumenten tegen de aanleg van een kunstgrasveld afgewogen. 

Zo ja, waarom heeft deze afweging niet tot een ander besluit geleid? 

 

Antwoord

: 

Het college heeft uw argumenten meegewogen in haar besluit. De onderstaande weging 

van uw argumenten maakt duidelijk dat deze niet tot een ander besluit hebben geleid.   

 

Beeldkwaliteit en bestemmingsplan 

Het college onderschrijft uw opvatting dat het rugbyveld en de omgeving een locatie zijn 

van buitengewone kwaliteit. Bij haar besluit om kunstgras voor The Dukes aan te laten 

leggen heeft het college alle omgevingsfactoren en de belangen van het park 

meegewogen. De basis hiervoor ligt in het raadsvoorstel ter vaststelling van het 

bestemmingsplan Zuiderpark Stadswalzone en het beeldkwaliteitsplan Stadswalzone. In 

dit bestemmingsplan staat het rugbyveld nadrukkelijk benoemd als sport en 

recreatiefunctie. Onderstaand treft u een link aan naar het betreffende raadsvoorstel. 

Met name de pagina’s 12 e.v. zijn in deze relevant. 

https://s-hertogenbosch.notudoc.nl/cgi-

bin/showdoc.cgi/action=view/id=507071/type=pdf/Vaststelling_bestemmingsplan_Zuider

park-Stadswalzone_en_beeldkwaliteitsplan_Stadswalzone..pdf  

 

De kleur van kunstgras 

Het college is zich bewust van de aard van kunstgras, maar ook van de mogelijkheden 

van kunstgras. De huidige generatie kunstgrasvarianten beschikt over een uiterlijk dat 

sterk lijkt op echt gras. Zelfs van korte afstand zie je het verschil niet meer. Er is dus 

geen sprake van een onnatuurlijke harde tint. Uw vrees voor een omgevingsvreemde 

https://s-hertogenbosch.notudoc.nl/cgi-bin/showdoc.cgi/action=view/id=507071/type=pdf/Vaststelling_bestemmingsplan_Zuiderpark-Stadswalzone_en_beeldkwaliteitsplan_Stadswalzone..pdf
https://s-hertogenbosch.notudoc.nl/cgi-bin/showdoc.cgi/action=view/id=507071/type=pdf/Vaststelling_bestemmingsplan_Zuiderpark-Stadswalzone_en_beeldkwaliteitsplan_Stadswalzone..pdf
https://s-hertogenbosch.notudoc.nl/cgi-bin/showdoc.cgi/action=view/id=507071/type=pdf/Vaststelling_bestemmingsplan_Zuiderpark-Stadswalzone_en_beeldkwaliteitsplan_Stadswalzone..pdf
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kleur achten wij niet gegrond.  Het enig waarneembare verschil tussen het toekomstige 

kunstgras en het huidige natuurgras zal zijn dat het veld in de bestaande situatie in de 

wintermaanden grotendeels zandkleurig (kaal gespeeld) oogt en straks er het hele jaar 

groen zal blijven uitzien.  

 

Meervoudig gebruik en recreatief gebruik 

U stelt dat de recreant op kunstgras niet lekker kan zitten en daarmee de parkfunctie 

van het zuiderpark wordt beperkt. Op dit moment is het zo dat gedurende de 

zomermaanden het rugbyveld niet betreden mag worden i.v.m. het herstel van de 

grasmat. Het beperkt  de rugbyclub in het organiseren van activiteiten gedurende de 

zomer, en  daardoor is het veld in de zomermaanden (juni/juli/augustus) ook niet  

toegankelijk voor recreatie. Het kunstgras maakt het juist mogelijk dat naast de 

rugbyclub, ook scholen en individuele recreanten in de zomermaanden in het park 

kunnen sporten. Het kunstgras versterkt daarmee het recreatieve gebruik van het park. 

Op kunstgras kun je comfortabel zitten, maar het is primair bedoeld voor actieve 

recreatieve en sportieve activiteiten. Daardoor komt er meer vrije (zit)ruimte beschikbaar 

in de rest van het park.  

 

Reclame en hekwerk 

U spreekt uw vrees uit voor een toename van ontsierende reclameborden en 

afscherming van het veld met hekwerken. Dit is niet aan de orde. Het huidige veld kent 

een afscherming met een leunhekwerk en reclameborden aan drie zijden van het veld. 

Om de beeldkwaliteit van het park te verbeteren is bij de besprekingen over de bouw 

van het clubhuis overeen gekomen dat de reclame en het leunhekwerk beperkt  wordt 

tot enkel de lange zijde van het veld aan de Limietlaan. Er zullen dus na realisatie 

minder reclameborden staan dan nu.  

 

Uitbreiding Rugbyclub 

In uw brief stelt u dat er sprake is van een uitbreiding van de Rugbyclub. Juist door de 

aanleg van kunstgras zal de rugbyclub minder gebruik gaan maken van andere delen 

van het park. The Dukes maken nu tijdens het seizoen noodgedwongen  regelmatig 

gebruik van de centrale weide in het Zuiderpark. Dit om het hoofdveld te sparen en te 

snel kaal spelen van de natuurgrasmat te voorkomen.  De activiteiten van de club zullen 

zich door de aanleg van het kunstgras meer kunnen concentreren op het eigen veld. Er 

is dus eerder sprak van een beperking van het ruimtegebruik door de rugbyclub dan van 

een uitbreiding. 

 

Vraag 2: Bent u gezien het bovenstaande bereid om het besluit te herzien? 

 

Antwoord

: 

Nee, Het college is  van mening dat er een zorgvuldige afweging is gemaakt bij het 

besluit om een kunstgrasveld voor Rugby aan te laten leggen in het park. Wij zijn van 

mening dat een goede inpassing van het kunstgras in het park geen afbreuk doet aan de 

kwaliteit van het park en de omgeving. 
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Wij hopen u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 

 

 

Hoogachtend, 

Burgemeester en wethouders van ’s-Hertogenbosch, 

De secretaris,      De burgemeester, 

 

 

mr. drs. I.A.M. Woestenberg      mr. dr. A.G.J.M. Rombouts 

 


